
Tinget 2025
Fra administrasjonen

Lise Røsto Jensen

Teknisk komité kunstløp
Christine Isaksen

Espen Røtterud Runås

Jemima Rasmuss



Agenda
• Forslag Spesielle bestemmelser, øvelsesutvalg, aldersbestemmelser

• Paraidrett

• Utviklingsplan og kriterier kunstløp 2025-2027

• Sponsor

• Hvordan kan klubb og forbund bidra til å senke kostnadsnivået for utøverne?

• Erfaringer fra arrangører

• Innspill rekruttering av Officials

• Trenerattesten - Skøyteskoletreneren

• Eventuelt

• Frivillige



Endring i Spesielle bestemmelser
• Endringer i klasser (ISU-tilnærming)

• Debs bytter navn til Intermediate Novice

• Novice bytter navn til Advanced Novice

• Endring i aldersbestemmelser
• Senior/Senior A

• Springs

• Basic

• Poengkrav for A-klasser vil revideres 
nærmere sesongstart



Endret Øvelsesutvalg

Visjon: Ønsker å gi alle løpere et rettferdig tilbud som matcher ferdighetsnivået og i større grad alder

Prosess
-Tilbakemelding fra arrangører, officals, løpere og 
trenere
-Infomøte med trenere
-Ønsker å matche det internasjonale regelverket

Resultat
-Debs med et program og heter nå Intermediate Novice
-Novice blir Advanced Novice
-Innfører ny klasse - Pre-Basic
-Endringer på innhold i Adv Novice og Junior ihht 
ISU-regelverk
-Justeringer på aldersbestemmelser



 

Utdrag fra Sportsplanen presentert i fellesseksjonen



Oppvisning

Cubs u/o 13

Springs

Basic

Artistic

Intermediate 
Novice

Advanced 
Novice /A

Junior/A

Senior/A

ISU-klasser
Nasjonale 

klasser

Pre-Basic

Avklaringer under møte: 
En løper kan bytte fritt mellom 
Artistic, Basic og Pre-Basic 
gjennom sesongen, men vil da ikke 
kunne kvalifisere seg til LM i Basic. 

For ISU-klassene er det kun mulig å 
rykke oppover i klassesystemet, 
men en løper kan for eksempel 
starte sesongen i Junior/A, gå til 
Basic også evt tilbake til Junior/A 
(men vil da ikke være aktuell for 
kvalifisering til LM eller NM)



Utviklingsplan og kriterier kunstløp 2025-2027

https://www.skoyteforbundet.no/contentassets/bce8341d0ab44ea3803d11f17f5cd248/pr.-14.mai.2025_utviklingsplan-og-kriterier-2025-2027.pptx.pdf


Paraidrett

• Første gjennomføring under RM Follo denne sesongen 

• Ble dømt digitalt av godkjente officials

• DUK planlegger å utdanne norske officials



Sponsorer kunstløp
Eksponeringsmuligheter:
- Logo på oppvarmingstøy og i Kiss&Cry på 

eventer
- Logo i arena på NM/NC
- Samarbeid om SoMe og redaksjonell omtale
- Kan tilpasses
- Må ikke være konkurrerende bransje 

med eksisterende sponsorer



Hvordan kan klubb og forbund bidra til å senke 
kostnadsnivået for utøverne?



Mulighet for å søke 
tilskudd fra kommune

Hjelpe de som ikke har 
råd

Solidaritetsfond?

Idrettsrådet har 
støtteordninger

God kostnadskontroll

Søknader lokalt og 
regionalt 

(lavinntektsfamilier)

Utlånskøyter

Olympiatoppen- 
overnatting

Redusere kostnader på 
overnatting/hotell og 

foreldre på reising

Dugnader reduserer 
treningsavgift

POST 2-midler
(utstyr: skøyter, 

musikkavspilling, min 
10 000 kr)

Idrettslag har fond som 
kan rekruttere inn i gren

Enklere å finne ut hvor 
det kan søkes/en måte å 

gjøre det på POST 3-midler
(arrangement, para, 

sammen mot toppen, leir 
i egen ishall)

Innspill under møte



Erfaringer fra arrangører



Endringer gjennomføring stevner

• Ser på mulighet for å trekke startrekkefølge rett 
etter påmeldingsfristens utløp (på papirversjoner)

• Liste med rekkefølge publiseres etter 
påmeldingsfristen, oppvarmingsgrupper og 
eksakte tider publiseres siste uke før stevnestart

• Forbedre guide for streaming 



Officials/Utdanning/Kurs
I perioden er det utdannet 

• 4 nye dommere 
• 1 ny nasjonal overdommer
• 1 ny mesterskapsdommer internasjonalt 
• 1 ny internasjonal isdansdommer
• 4 nye spesialister og 1 ny kontroller

Det er planlagt 
• DRO-kurs 20.september 

(forelesning 11 og 16.september)
• Fokus på videreutvikling og digitale 

kurskvelder for eksisterende officials



Innspill og erfaringer rekruttering officials



Trenerattesten

• Skøyteskoletreneren

• Kun akkreditering til de med bestått 

trenerattest på LM/NM



Eventuelt
Spørsmål?



Frivillige på tvers av klubber på internasjonale 
arrangementer

• Ser behov for en “frivillig”-bank på tvers av klubber

• Økt kapasitet for frivillige under internasjonale arrangementer

• Viktig med kompetanse på flere områder under arrangement

• Fordel med erfaring  på flere områder 



Organisasjon i klubb

• Et felles forum for å diskutere organisasjon og hvordan drive klubb
• Et felles dokumentforum - hvordan gjøres ulike ting?
• Erfaringsbanker og delt kompetanse
• Oppsett av stevner - fysisk rigg
• Ansettelser, lønn, trenerkonktrakter, timelønn ++ 



Sponsing av enkeltutøvere

• Kan vi erfaringsutveksle på tvers av klubber hvordan man går frem?
• Kan vurdere å tilby en pakke med bredde + topp og på den måten kan 

sponsor få litt bredde og litt topp


